

Curriculum Vitae

Tiziana Heilig

Tiziana Heilig ist seit Dezember 2013 als **Managing Director/Chief Financial Officer** für **Lufthansa Aviation Training GmbH (LAT)** tätig, davon zunächst in Frankfurt und seit Januar 2017 am neuen Headquarter in Hallbergmoos. In ihrer Rolle verantwortet sie die Finanzierung sämtlicher Unternehmenstätigkeiten, beginnend mit der Kapitalbeschaffung und der Sicherstellung der Liquidität bis hin zur Optimierung des Wertschöpfungsprozesses der Organisation. Heute sind ihr die LAT-Bereiche Commercial B2B und Finance & Controlling zugeordnet.

Vor ihrer Tätigkeit bei Lufthansa Aviation Training GmbH war Tiziana Heilig fünf Jahre bei Swiss International Air Lines Ltd. in leitenden Positionen aktiv, davon zuletzt als Vice President, Head of Corporate Controlling, nachdem sie rund vier Jahre zuvor bei der Deutschen Lufthansa AG im Bereich Corporate Accounting & Reconciliation sowie Personnel Development und Corporate Functions in Köln und Frankfurt arbeitete. Sie bekleidet seit Oktober 2015 zudem bei Lufthansa Aviation Training USA das Amt als Chairperson of the Board of Directors und wurde im Februar 2018 zur Verwaltungsratspräsidentin von Lufthansa Aviation Training Switzerland AG ernannt.

Vor ihrer Zeit in der Lufthansa Gruppe sammelte Tiziana Heilig vierzehn Jahre lang Erfahrung als Tax Specialist und Accountant bei Steuerberatungsgesellschaften, Reiseveranstaltern (KUONI Reisen AG und Globo Reisen GmbH) und dem Sportausrüstungshersteller VauDe Sport GmbH.

Tiziana Heilig studierte von 1982-1984 an der Universität Konstanz Wirtschaftswissenschaften und schloss 1987 ein Kombistudium an der Berufsakademie Villingen-Schwenningen im Fach Betriebswirtschaftslehre mit den Schwerpunkten Steuerwesen und Wirtschaftsprüfung als Diplom-Betriebswirtin (BA) ab.

//

*Tiziana Heilig has been working as **Managing Director/Chief Financial Officer** for **Lufthansa Aviation Training GmbH (LAT)** since December 2013, at first in Frankfurt and then at the new headquarter of the company in Hallbergmoos as of January 2017. In her role, she is responsible for financing all corporate activities, from raising capital and ensuring liquidity to optimizing the organization's value creation process. Today, she oversees all activities run by the LAT divisions Commercial B2B and Finance & Controlling.*

Before joining Lufthansa Aviation Training GmbH, Tiziana Heilig spent five years at Swiss International Air Lines Ltd. and held senior positions, most recently as Vice President, Head of Corporate Controlling, after having worked four years at the Corporate Accounting & Reconciliation and Personnel Development and Corporate Functions departments of Deutsche Lufthansa AG in both Cologne and Frankfurt. In October 2015, she took over the position as Chairperson of the Board of Directors at Lufthansa Aviation Training USA and was appointed Chairman of the Board of Directors of Lufthansa Aviation Training Switzerland AG in February 2018.

Before joining the Lufthansa Group, Tiziana Heilig gained fourteen years of practical experience as a tax specialist and accountant with tax consultancies, tour operators (KUONI Reisen AG and Globo Reisen GmbH) and the sports equipment manufacturer VauDe Sport GmbH.

Tiziana Heilig studied economics at the University of Constance from 1982-1984 and graduated in 1987 from the vocational college in Villingen-Schwenningen with a degree in business administration, focused on taxation and auditing.